

購買維他上流式水機 送 5枝五加侖維他純蒸餾水

現有維他純蒸餾水客戶可以優惠價每部**港幣\$2,480**購買使用氣候友好雪種R600a的**維他上流式冷熱水機** (型號: (5126) SP-A12T-R600A) (原價: 港幣\$3,480), 每部可享折扣港幣\$1,000之外, 更額外**免費送贈5枝維他5加侖純蒸餾水!**

優惠期: 14/10/2025 – 31/10/2025 (以送貨日計算)

數量有限, 請即聯絡營業代表下單。

優惠細則:

1. 購買維他蒸餾水機有一年免費保用, 包括換零件費用 (由送貨日期起計)。
2. 優惠適用於優惠期內下單並完成送貨的訂單, 除此以外的訂單將不適用於此優惠。
3. 只接受貨到付款方式, 請以劃線支票付款, 抬頭人註明『維他奶國際集團有限公司』。
4. 優惠受條款約束, 維他奶國際集團有限公司有權更改優惠任何細節而不作另行通知。如有任何爭議, 維他奶國際集團有限公司保留最終決定權。

Exclusive offering to Vita carboy water service users – get the **Vita upflow type hot & cold water dispenser** (model: (5126) SP-A12T-R600A) which uses climate-friendly refrigerant R600a at **HK\$2,480 per unit**, and additionally **get 5 bottles of 5-gallon carboy water FOR FREE!**

Promotion valid from **14/10/2025 – 31/10/2025**. (count by delivery date)

Limited stock available, please contact our sales representatives to order.

Terms and Conditions:

1. One year free warranty (including parts cost) is entitled on purchased Vita water dispenser from the date of delivery.
2. Promotion only apply to any orders placed and delivery within the promotional period. Orders placed and delivery out of this period is not applicable.
3. Payment is due on delivery of goods. Cheque should be crossed and made payable to “Vitasoy International Holdings Ltd”.
4. Vitasoy International Holdings Ltd reserves the right of final decision relating to the promotions and any disputes thereof and may change the terms and conditions without prior notice.

vita
維他 蒸餾水

水機震撼優惠
MEGA COMBO OFFER ON WATER DISPENSER

送 FREE

震撼價 HK\$2,480
Promotion Price

優惠期 Promotion: 14/10 – 31/10/2025

Get FREE 5 bottles of 5 gallon Vita carboy water with the purchase of Vita upflow type water dispenser